
Ještě jednou hezký den, 
vůbec nerozumím, co píšete. Ortodoncii jsme společně navýšili výkony jako nikdy, změnil se 
zákon. Složitě jsem lobboval za prodloužení změny. To vše ve spolupráci s Vámi i bez Vás. 
Vůbec nejde pochopit, co jste napsala. Co jsem udělal špatně ortodoncii? Mezi čtyřma očima 
jsem Vám radil , abyste se připravili na budoucnost, jak ji vidím teď v celé EU. Sama jste 
mnohokráte řekla, že jen hrajete o čas…A já říkal, že to ke nerozum.  Nerozumím téhle 
reakci. Šmucler se změnami v ortodoncii nemá nic společného. ČOS vyvolala kolem 
nesmyslného článku přehnanou reakci, která strašně poškodí ortodoncii. Ledaskdo vidí, jak 
sestřičky fakticky řeší pacienty a Invisalign za cenu 50000 Kč ( i méně) se prodává za 
150000 ale to není můj business, to je ČOS. Ale stomatology v ČR štve, že nemohou dělat 
některé výkony. Mě je to jedno ale teď jste vyvolali bouři. Proto jsem Dr. Markovi, který je 
emotivní ale nerozumný neodpovídal. Ale vy pořád lejete olej do ohně. Až si budou kupovat 
pacienti “aligners” od firem , bude to vaše dílo. 
Bijete ruku, která vám pomáhá. Jak chcete.  
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